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Adviezen en conclusies commissie Maatschappij en 

Financiën 11 december 2024 
 

Aanwezig: Larens Behoud – Thijmen Jacobse en Bas Holshuijsen 

  VVD – Désirée Niekus  

D66 – Ellen van Dorst en Jim Juffermans  

Liberaal Laren – Evert de Jong 

Groen Laren – Ben Wichers Schreur 

CDA – Jolanda Graafsma en Jan-Huug Lobregt 

Afwezig:  VVD – Stef Merckx  

 Groen Laren – Andreas Grunwald 

 Democratisch Laren – Ronald Spaan 
 

Voorzitter: Erwin van den Berg (CDA) 
 

B&W: Jan van Midden (wethouder) 

 Flip de Groot (wethouder)  

   

Overig: -- 

  

Commissiegriffier: Antoinette Kroon-Stam 

1. Opening en vaststelling agenda 
De vergadering wordt om 20.00 uur geopend. De heren Merckx, Grunwald en Spaan zijn 

verhinderd. 

De agenda is ongewijzigd vastgesteld. 

2. Vaststelling lijst adviezen en conclusies vergadering commissie M&F d.d.  

20 november 2024 
Naar aanleiding van agendapunt 8 “Bekrachtigen MRA-agenda 2025-2028 en Meerjarenbegroting  

MRA 2025-2028” heeft mevrouw Van Dorst de commissie geïnformeerd over de geuite zorgen 

van de MRA over het ravijnjaar. De MRA werkt nu een 2e scenario uit waarin de huidige 

meerjarenbegroting met 5% wordt gekort. De 2e scenario wordt in de algemene vergadering van 

het 1e kwartaal van 2025 besproken.  

Naar aanleiding van deelt mevrouw Graafsma mee dat de commissie m.b.t. agendapunt 6 

“Bespreking onderzoeksagenda 2024-2026 Rekenkamer BEL” heel blij zou zijn met een onderzoek 

naar Laren Regenklaar.  
De lijst van adviezen en conclusies is ongewijzigd vastgesteld.   

3. Mededelingen 
Wethouder Van Midden over: 

1) onderzoeksagenda Rekenkamer; gisteren is er een overleg met de Rekenkamer geweest.  

    De rekenkamer heeft aangegeven dat het onderzoek naar snippergroen gaat plaatsvinden. 

Mededeling voorzitter: 

Een eventueel onderzoek naar Laren Regenklaar kan voorgdragen worden na afronding van het 

project, zo is het door de Rekenkamer in de commissie aangegeven. 

4. Terug- en vooruitblik Regio-zaken 
Terugblik portefeuillehouders overleggen 5 en 6 december 2024 

Mevrouw Van Dorst vraagt naar de brief startnotitie bescherming en opvang en wanneer dit voor  

de raad geagendeerd wordt. 

Beantwoording wethouder De Groot:  

De brief is onderweg, het college heeft de brief al gezien.   
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Wethouder De Groot over: 

1) IZA-gala; het amendement vanuit de Regio G&V heeft het niet gehaald bij de  

   ALV van de VNG. Het heeft wel enig effect. We worden wel steeds meer gezien als 

   volwaardig partner en er zijn steeds meer ontwikkelingen op het gebied van jeugd.  

   Maar of het tot meer geld gaat leiden moet nog blijken. Dit onderwerp komt een keer terug.  

 

Vooruitblik portefeuillehouders overleg 13 december 2024 

Mevrouw Niekus deelt mee dat mevrouw Mona Keizer vergunningen af wilt geven voor 

mantelzorgwoningen in tuinen. Dit is misschien iets om over na te denken. 

 

Wethouder De Groot over: 

Geen mededelingen. 

5. Meldingen portefeuillehouders m.b.t. Gemeenschappelijke Regelingen 
Geen meldingen. 

6. Legesverordening 2025 Laren 

Voorstel: 

De raad besluit om de Legesverordening 2025 met bijbehorende tarieventabellen A en B vast te 

stellen. 

 

De commissie adviseert de raad het voorstel als hamerstuk te behandelen in de raadsvergadering 

van 18 december 2024. 

7. Belastingverordeningen 2025 Laren 
Voorstel: 

De raad besluit om de volgende belastingverordeningen vast te stellen.  

1. Verordening Onroerende-zaakbelastingen Laren 2025;  

2. Verordening Precariobelasting Laren 2025; 

3. Verordening Afvalstoffenheffing Laren 2025; 

4. Verordening Rioolheffing Laren 2025; 

5. Verordening Begraafrechten Laren 2025;  

6. Verordening Hondenbelasting Laren 2025; 

7. Verordening Marktgelden Laren 2025; 

8. Verordening eenmalig aansluitrecht riool Laren. 

 

De commissie adviseert de raad het voorstel als hamerstuk te behandelen in de raadsvergadering 

van 18 december 2024. 

8. Verlenging Preventie- en Handhavingsplan (PHP) alcohol en drugs tot en met  

31 december 2025 

Voorstel: 
Het Preventie- en Handhavingsplan (PHP) alcohol en drugs te verlengen tot en met 31 december 

2025. 

 

Mededeling wethouder De Groot: 

Bij de kanttekening in het raadsvoorstel staat weergegeven “Voor het nieuwe PHP, dat momenteel 

in ontwikkeling is en per 2026 in werking zal treden, wordt mogelijk wel specifieke aandacht 

besteed aan preventieve maatregelen tegen roken en vapen” en de commissie geeft aan moeite te 

hebben met het woord “mogelijk” en ziet dit graag uit het stuk verdwijnen. 

De wethouder geeft aan de opmerking in het overleg mee te nemen. 

 

De commissie adviseert de raad het voorstel als hamerstuk te behandelen in de raadsvergadering 

van 18 december 2024. 
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9. Vaststellen Slotwijziging 2024 Laren 
Voorstel: 

1.  De slotwijziging 2024 met bijbehorende begrotingswijziging vast te stellen; 

2. In te stemmen met de slotwijziging 2024 van de BEL combinatie en dit als zienswijze kenbaar  

te maken aan het bestuur van de BEL combinatie.  

 

Toezegging wethouder Van Midden: 

We gaan na of er een overzicht van alle abonnementen opgesteld kan worden. Deze wordt aan de 

raad toegestuurd. Ook gaan we na of de contributies van de raadsleden hier ook onder vallen. 

 

De commissie adviseert de raad het voorstel als hamerstuk te behandelen in de raadsvergadering 

van 18 december 2024. 

10. Rondvraag 
- De heer Jacobse over: 

1. loslopende grote witte (bijtende) hond op de hei; wat doen we hieraan? 

Beantwoording wethouder Van Midden:  

De hond zou gemuilkorfd moeten zijn en het voornemen is om de hond in beslag te 

nemen. Het is een bestuurlijke maatregel die zorgvuldig genomen moet worden.  

We doen wel de oproep om zoveel mogelijk te melden als er incidenten zijn.  

2. uitvallende verlichting Eemnesserweg bij het Raadhuis en donkere dagen voor kerst; 

wanneer wordt dit opgelost? 

Beantwoording wethouder Van Midden:  

Het is bekend en we zitten er bovenop. We doen de oproep om vooral een MOR-melding  

te doen zodat er ook snel gehandeld kan worden.  

- Mevrouw Niekus over: 
1. Wintervillage en klachten o.a. parkeren en middenstanders; hoe gaat het hiermee? 

Beantwoording wethouder Van Midden:  

Er zijn voldoende parkeerplaatsen. We letten ook op het doordraaien van de blauwe kaart.  

Toezegging wethouder Van Midden: 

Via Sociale media roepen we de bezoekers van de Wintervillage op om zoveel mogelijk 

op de fiets te komen. 

Beantwoording wethouder De Groot:  

Er zijn geen signalen binnengekomen over negatieve zaken die zich bij de ijsbaan 

afspelen 

11. Sluiting 
20.57 uur 

 

 

Vastgesteld in de commissievergadering van 22 januari 2025. 

 

Voorzitter, Commissiegriffier, 

 

De vergadering is per agendapunt te beluisteren via de raadsinformatiesite van gemeente Laren.  

Het besprokene is terug te lezen in het aangekoppelde audiotranscript. 

 

https://laren.raadsinformatie.nl/

